
Gümüşhane Kent Konseyi’nden Başıboş Sokak Köpekleri Açıklaması

Gümüşhane Kent Konseyi Başkanı Rüstem Demirağ, Kent Konseyi Yürütme Kurulu
tarafından alınan kararları açıkladı.
Başkan Demirağ’ın açıkladığı Kent Konseyi Kararlarından biri de Türkiye’nin de
gündemi olan “Başıboş Sokak Köpekleri” ile ilgili karardı.
Başıboş sokak köpekleri ile ilgili olarak Kent Konseyi Yürütme Kurulu’nun
 27.09.2024 tarihli toplantısında alınan karar şöyledir:
“Kentimizin caddelerinde bulunan başıboş sokak köpeklerinin halkımıza ve
özellikle çocuklarımıza zarar verme ihtimalinden dolayı ve aynı zamanda bu
hayvanların aç kalmamaları, trafikte hareket eden araçlar tarafından zarar
görmemeleri için şehir merkezinden toplanarak hayvan barınağına götürülüp burada
gerekli aşılamalarının, tedavilerinin ve kısırlaştırmalarının yapılıp; ayrıca
Belediye bünyesinde bir birim kurularak bu birim marifetiyle kentimizdeki
lokantalar ve kasaplardan atık yemeklerin ve etlerin günübirlik toplanması veya
hayvanseverlerden bağışlar toplanarak bu bağışlar ile bu hayvanlara mama
alınması yoluyla hayvanların barınakta doyurulması konusundaki tavsiye kararımız
yürütme kurulu üyelerimizin oy birliği ile alınmıştır.”
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